
 

Zebranie KDO ds. Kultury  4.02. 2015 

1. Poruszono kwestię regulaminu KDO. Regulamin został przekazany do Wydziału Spraw 

Społecznych UMK, gdzie poprawiono drobne błędy (literówki) oraz wniesiono zmiany w 

paragrafie 8 i 9 dotyczące terminów i określające osoby uprawnione do oficjalnego stwierdzenia 

faktu o rozwiązaniu komisji. Po krótkiej dyskusji regulamin w ostatecznym brzmieniu poddano 

głosowaniu. 

 

2. Głosowanie w sprawie przyjęcia regulaminu KDO. W głosowaniu uczestniczyło 14 członków 

KDO. Za przyjęciem regulaminu w przedstawionej formie głosowało 14 delegatów. Regulamin 

został jednomyślnie zatwierdzony przez KDO. 

 

3. W wyniku głosowania, w którym jednogłośnie zaakceptowano brzmienie regulaminu w 

formie przedstawionej przez Wydział Spraw Społecznych UMK. 

 

4. Sprawozdanie p. Ewy Ryks z posiedzenia KRDPP . Pani Ewa Ryks odniosła się w swoim 

sprawozdaniu do kwestii uchwały dotyczącej wspierania kultur mniejszości narodowych. 

 

5. Pani Bogusława Presz poinformowała zgromadzonych o zmianie na stanowisku pełnomocnika 

prezydenta Krakowa ds polityki społecznej. Obecnie stanowisko to piastuje p. Andrzej Kulig. 

Członkowie KDO przyjęli tę decyzję z nadzieją, że poprawi to klimat w relacjach trzeciego 

sektora z UMK mocno nadwyrężony po wypowiedziach p. Okońskiej -Walkowicz, sugerujących 

że fundacje i stowarzyszenia w Krakowie nie umieją ze sobą współpracować. 

 

6. Omówiono także kwestie Obywatelskiego Centrum Obsługi Stowarzyszeń. Jego celem miało 

być udostępnienie lokum organizacjom III sektora i stworzenie czegoś w rodzaju klastra 

obywatelskiego. Projekt reklamowany w czasie kampanii wyborczej w ocenie członków KDO nie 

jest tak atrakcyjny dla stowarzyszeń czy fundacji jak wcześniej przypuszczano. W doborze 

uczestników projektu najbardziej preferowany był wysoki wkład finansowy a najmniej 

umiejętności współpracy. 



7. Na zakończenie omówiono problemy związane z wnioskami o granty z puli miasta, 

przedstawiając typowe błędy i trudności pojawiające się przy wypełnianiu formularza. W 

związku z deklarowanymi problemami p. Bogusława Presz zaproponowała przeprowadzenie 

mini instruktażu w zakresie wniosków grantowych. Omówiono również kwestię rocznych, 

małych grantów. 

 

8. Zdecydowano o wysłaniu maili powiadamiających organizacje, których reprezentanci nie 

pojawiają się od dawna na spotkaniach KDO o możliwości wykreślenia ich z listy członków. 

 

9. Ustalono termin kolejnego spotkania KDO 11.03.2015 
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